
Normalment mai torno enrera quan prenc
una determinació.

La Presidenta entrevistada
Fou a finals de l'any 1986 quan a l'assem
blea general de socis de la Societat sortia es

coli ida per a ocupar la presidència de la nos

tra Entitat, en la que per primer cop després
de 108 anys de vida, aquest càrrec requeia en

la persona d'una senyora.

HERMíNIA JUBANY I BERGA

Quan va tenir els primers contactes amb la
Societat Coral Amics de la Unió?
Des de que era petita, allavors tenia una tia

germana del meu avi i hem va explicar que

significaven els Cors de Clavé. Ella recordava
la creació de la nostra societat, cosa que en

feia gràcia, perquè en contava que eren qua
tre gats i a primers del segle ja eren una gran
massa coral.

Quant temps feia que era a la Societat com a

cantant?
Pràcticament d'ençà de la creació de la Coral

Mixta, doncs la meva amiga Maria Valldeneu,
en va assabentar que es formava i com que
m'agrada el cant ens engrescàrem per a

col-laborar-hi.

Havia presidit anteriorment alguna altra enti
tat?

No, solament havia estat un any de Vocal a

la Junta Directiva, de la nostra societat.

Què representa per a vostè l'haver estat esco
llida com a Presidenta?
Francament fou una sorpresa. Els primers
dies no m'ho arribava a creure que fos l'esco
llida per ostentar aquest càrrec, si bé després
en vaig decidir a treballar p�r la entitat.

I ara com a Presidenta, com veu la Societat
des de dins?
Molt animada per proseguir un nou pas en

davant.

Quan va acceptar el càrrec sabia la tasca que
l'esperava?

.

Com que ja estava dins de la Junta, ja sabia
el desenvolopament de la Societat.

I ara, tornaria enrera?

Hi ha algun problema a la Societat pel fet
d'haver-hi 5 seccions?
Els normals, si bé he anat madurant una idea
i és la que fora ideal que els directius sola
ment hauríem d'ésser això: directius i no es

tar integrats en cap secció a sigui, solament
regir la direcció.

Entre els components de la Junta hi ha tro

bat bons col-Iaboradors?
Tothom sent i estima molt la Societat i per
tant, tots ells, la tasca que tenen la complei
xen.

Quines il-lusions té de cara al futur?
Penso que hem d'esforçar-nos per tal de con

solidar la Coral Infantil i també la Coral Ju

venil, que es la veritable continuació i reno
vació que convé per Granollers i pels Amics
de la Unió i no cal dir que les demés seccions
tirin endavant com ho venen fent d'una for
ma exemplar.

Hermínia, dorm tranquila a les nits?
Per norma dormo de set a vuit hores i el meu
treball per la Societat no en perjudica.

Continuarà essent Presidenta quan s'acabi el
mandat?
Això tindria d'ésser en una Assemblea Gene
ral i per majoria absoluta.

Gràcies Herm ínia per contestar-nos, que els
teus desitjos siguin realitat i que per molts

anys puguis estar al cap de la nostra entitat.

Isidre Blanch
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